

## Announcements for 4-10-2022

2022 年 4 月 10 日報告事項

1. This week's prayer focus is for us to draw near to the throne of grace daily and confidently.  
本週禱告焦點：讓我們每天可以坦然無懼地靠近施恩寶座。
2. There will be a combined bilingual Good Friday service this Friday, April 15<sup>th</sup> starting at 7:30PM in Penfield.  
4 月 15 日這個禮拜五晚上 7:30 在 Penfield 母堂舉行受難日聯合雙語崇拜。
3. We will have a combined bilingual Resurrection Sunday Baptism service next Sunday, April 17<sup>th</sup> starting at 10:30AM at the Penfield location followed by lunch. There will be no Sunday Schools or second hour activities that day.  
我們將於 4 月 17 日下禮拜天上午 10:30 在母堂舉行復活節雙語受洗典禮，然後是團契午餐。當天的主日學和其它第二堂時間的活動暫停。
4. Pray for the 4 brothers and sisters getting baptized next week as they publicly proclaim their faith in Jesus.  
為下週受洗的 4 個弟兄姐妹禱告，他們要公開宣告他們對耶穌的信仰。
5. Starting May 1<sup>st</sup>, worship services will no longer be livestreamed. Recordings will be available on YouTube after the services.  
從 5 月 1 日開始崇拜不再直播。崇拜結束後會把錄制內容放在 YouTube 上。
6. Please stay for lunch today after Chinese Worship Service and English Sunday School. Today's lunch and clean-up are served by brothers and sisters from the Young Family Fellowship Group.  
今天中文崇拜 / 英文主日學之後請留步用午餐。今天的午餐服事和餐後清理由年輕家庭團契的弟兄姐妹提供。

### 7. Sermon speakers:

	April 17
English Worship	Pastor Young
Chinese Worship	
RCCC-W Worship	

### 崇拜講員

	四月十七日
英文崇拜	崔牧師
中文崇拜	
西區崇拜	